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DAGSORDEN 

Skolebestyrelsesmøde Snedsted skole 
Tirsdag, den 14. november 2023 

17.00 – 19.30 
Afbud fra:  
Dagsorden Intro til punktet 
 
1. Nyt fra 

elevrådet (5 
min) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2. Drøftelse af 

princip vedr 
skolefest 
(15min) 

 
 
 
 

 
 Elevrådet fortalte hvad de drøfter lige nu. 
1: De har drøftet principper for skolefester. 
De ønsker at eleverne i overbygningen selv kunne købe 
med mobilpay på dagen. Vedr. skolefest-princippet så 
tilfører vi overskrifter således at indskoling og 
mellemtrin har de regler der gælder nu. Overbygningen 
får sit eget afsnit. Principperne skal dermed behandles 
igen på SB-møde. 
 
2: Kantinen – madordning har været drøftet. 
8. og 9. ønsker at beholde sparturen.  
Måske kan resten af skolen få madordningen fra Spar 
tilbage på sigt. 
 
3: Man kunne prøve i en periode at tilbyde morgenmad 
for de ældste. Måske tage 10 min ud af 1. lektion. Det 
ville give fællesskab og bedre læring. Give et sted for 
fælles beskeder. 
Elevrådets argumentation for fordele ved morgenmad er 
fundet på Sundhed.dk. 
Havregryn og Cornflakes, juice og frugt er bud på mad. 
 
Forslag om at evaluere det efter et par måneder. 
 
Skolebestyrelsen bakker op om at Morgenmadstiltaget 
afprøves mellem jule- og vinterferien. 
 
 
 
 
 
Elevrådet vil gerne fremlægge deres overvejelser ifm 
afvikling af skolefest i overbygningen og nuværende 
princip ift skolefester. – se bilag 
 
Punktet blev drøftes under punkt 1. 
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3. Drøftelse af 
princip (10min) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

4. SFO – (15 min) 
 
 
 
 
 
 
 

5. Orientering om 
brug af billeder 
(5 min) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
6. Skoleudviklings- 

samtale (ca 45. 
min) 

 
 
 
 
 
 

 
Princip for ordensregler 
  
Ordensreglerne er også skolens værdiregelsæt som er 
lovpligtige. 
 
Bestyrelsen ønsker at ændre teksten så ordensreglerne 
gælder for alle på skolen – og ikke kun eleverne.  
 
Under ”Vis hensyn”: 
”Vise hensyn over for både børn og voksne” 
Under ”Gør dit bedste” drøftes sætningen ”tage ansvar 
for egen læring” – skiftes ud med ”gå aktivt og 
konstruktivt ind i skoledagen” og ”Bidrage til 
fællesskabet fagligt og socialt” 
Princippet kommer på dagsordenen igen. 
 
 
Opfølgning på drøftelser fra seneste møde. 
 
Skolebestyrelsen drøftede situationen med elever, der 
var gået fra SFO’en. Samt opfølgning af drøftelserne fra 
sidst om morgenhilsner i SFO en 
SFO-pjecen er opdateret siden sidst. 
 
 
Retningslinjer for brug af billeder af børn på skolen 
 
LH orienterede: 
Vi må lægge billeder op på Aula – også portrætbilleder. 
Hvis nogle tager billederne ud fra Aula er det ikke 
længere skolens ansvar. 
 
På Facebook må billeder af fællesskaber og 
situationsbilleder slås op.  
 
Hvis personalet bruger fx sms-beskeder eller Messenger 
i deres kommunikation med elever/familier, så skal de 
være meget opmærksomme på, hvordan dette foregår. 
 
 
 
Som en del af kvalitetstilsynet med folkeskolen, så skal 
forvaltningen 1 gang årligt afholde en 
skoleudviklingssamtale med ledelsen på alle folkeskoler. 
Skolebestyrelsen skal inden samtalen ml ledelse og 
forvaltning have muligheder for at drøfte punktet og 
bidrage med ønsker til skoleudviklingssamtalens 
indhold. 
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7.Analyse af 
specialområdet (ca 
45 min) 
 
 
 
 
  
 
 
 
 

I 22-23 havde Snedsted Skoles udviklingssamtale 
følgende overskrifter: 

- Fokus på læsning 
- Fokus på matematik 
- Trivsel: Fælles aktiviteter, Mulighed for at følge 

egen faglig progression, Medinddragelse af elever 
 

Indholdet i dem vil kort blive gennemgået – se bilag 
”referat af udviklingssamtale 22-23”.  
 
Desuden vil ledelsen komme med udspil til indhold i 
kommende skoleudviklingssamtale. 
 
Forvaltningen har udarbejdet fast skabelon for 
opbygning og indhold af skoleudviklingssamtalerne – se 
bilag. 
 
LH fortalte om de emner vi tager fat på i forbindelse 
med skoleudviklingssamtalen i 2023. 
Overskrifterne er  
 
Trivsel 

- Medinddragelse 
- Elevernes mulighed for at følge egen progression 
- Fællesaktiviteter 

 
Meddelelsesbog 
 
Nationale overgangstest 2023 i læsning og matematik. 
 
De to øverste indsatsområder er fortsatte fra 2022 
  
LH orienterede om de tiltag der har været inden for 
indsatsområderne, det er disse tiltag der vil blive drøftet 
på skoleudviklingssamtalen med Forvaltningen foruden 
årets resultater fra Nationale test.  
 
 
Godkendelse af budget 2023 for Thisted Kommune 
indeholder bemærkning om, at der skal laves en analyse 
af specialundervisningsområdet. Der står i 
budgetbemærkningen: ”der skal laves en analyse af 
specialundervisningsområdet med henblik på at udvikle kvaliteten og skabe en 
stabil og forudsigelig udgiftsstyring på området”  
 
Der er udarbejdet en procesplan for analysen, den bliver 
gennemgået på mødet.  
 
Overvejelser over og drøftelse af betydning for Snedsted 
Skole. 
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9) Efterretninger 
 (10 min.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
10. Eventuelt (10 
min.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
11. Punkter til 
næste møde (5 
min) 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 

 
Lisbeth Hoff orienterede nærmere om proces for 
analysen af specialområdet. 
 
Afd.leder TO og LH har været til samtaler med PWC. 
 
Punktet kommer på kvartalsmødet 25/1 med 
skolebestyrelserne og BFU. 
 
Punktet kommer på næste møde den 9/1 til nærmere 
drøftelse inden kvartalsmødet. 
 
 
Forberedte efterretninger. 
 
2 Stillinger slået op: 
 1 pædagog til Trombakken Samtaler 23/11. Jannie 
deltager. 
 
1  pæd.medhjælper. til SFO. Tidsbegrænset stilling – 
ingen forældredeltagelse fra skolebestyrelsen. Samtaler 
22/11. 
 
Der har været emneuge, indskolingen har haft skolefest. 
9.klasse har været i praktik. 
 
Personalesituationen udfordrer p.t. 
God respons på skolefesten. Gode aktiviteter. hyggeligt. 
God stemning. 
Forespørgsel om microovn på 4. klasse. LH tager den 
med videre. 
Brandkursus gennemført for personale. 
 
 
Special-analysen 
 
Ny tildelingsmodel til høring 
 
Principperne fra i dag, hvis der bliver tid. 
 
 
 
 
Behov for at flytte januarmødet fra 16/1 til 9/1, da der 
er høringsperiode for ny resursetildelingsmodel til 
almenområdet fra 5/12 til 10/1. 
 
Flyttet 
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